
Referat fra bestyrelsesmøde for vanløbet Holmen d. 25-10-2016 kl.19. 

 

1. Referat fra sidst godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Orientering. Klaus Skalts har sendt mail – har ikke tid at deltage på hverdagsaftener. 

Jørn tager kontakt til ham. Kommunen indkalder snarest til orienteringsmøde for alle 

der afvander til Holmen. Der tales som eks. om kote 160. Det bliver spændende om 

ideen med pumper kan sælges til dem det vedrører? 

Som kandidater blev følgende nævnt: 

Viggo 

Jørn Jørgensen 

Erling Karlshøj 

Jørgen Olsen - Kobjældevej 

Ebbe Nørtved 

3. Økonomi. Der er p.t. 45.800 i kassen og med lidt større indbetaling i år, end de 

forrige år. 

 

4. Bordet rundt. Der er store problemer med udløbet. Det kan ikke virke som det er i 

f.eks. et år, indtil der kommer anden løsning. Det ville være ideelt at fjerne alle 

stenene og tage bøjning af samt evt. at afkorte udløbet, så det løber gennem sandet 

det sidste stykke. 

 

5. Tur til Reersø 27.11 kl. 14. For at se pumpeløsning og høre om hvordan de gør. 

 

6. Intet under evt. 

 

7. Næste møde efter det offentlige møde – evt. før, hvis der opstår ny situation omkring 

udløb. 


